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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

A: Would you like me to go into a little more detail about the free services we can offer you?
您需要我给您多介绍一点儿可以为您提供的免费业务的细节吗?

B: Yes please. I really am an absolute amateur when it comes to this stuff.

是的，请讲。当谈到这些事情时，我真的是绝对的业余水平。

A: No problem. First of all,we can provide a business licence. Secondly, Enterprise ID Certificates, Forex registration and....

没有问题。首先，我们可以代办营业执照。其次，企业代码证、Forex登记证以及......

B: Forex registration?

Forex登记证?

A: Yes, "Foreign Exchange Registration",for Bank Drafts,Bills of Exchange and so on. Also, approval of RMB accounts, capital verification and so on.

是的，就是外汇登记证，用于银行汇票、票椐等。此外，人民币账户 开户许可证、验资等等。

学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net
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